
Fra: kurtberglarsen [mailto:kurtberglarsen@gmail.com]  

Sendt: 14. januar 2020 10:55 

Til: Charlotte Roel Andersen <Charlotte.Roel.Andersen@ft.dk> 

Emne: Re: Opfølgning på henvendelse af 7/1-20 

 
Kære Charlotte 
 
Siden jeg sendte min henvendelse er jeg blevet belært af Energinet. De oplyser at min beregning 
ikke er korrekt. 
Jeg har lavet min beregning ud fra det brev jeg har fået fra Energinet den 6. december 2018. Jeg har 
ikke i den mellemliggende periode modtaget yderlige fra Energinet. 
De oplyser dog, at det findes info på deres hjemmeside. Det har de ikke oplyst tidligere. 
Den evt. fejlberegning jeg har lavet, ændre ikke ved det faktum, at den nye flexordning fremadrettet 
vil koste mig som solcelleejer penge hvert år. Stort eller lille beløb er ligegyldigt. 
Jeg mener ikke det er rimeligt, når jeg i god tro har investeret i den grønne omlægning. 
 
Mine spørgsmål står stadig ved magt. 
 
Og denne mail bedes vedlagt min tidligere henvendelse. 
 
Venlig hilsen 
 
Kurt Berg Larsen 
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